

Request for Electronic Trading Services
申請電子交易服務

Account Name 帳戶名稱: _____ Account No. 帳戶號碼: _____

Please be informed that in relation to apply for the following matter, I/we hereby understand and agree in respect of all terms and details published in 《Terms and Conditions for Securities Trading》.

就有關以下申請事宜，本人/吾等同意及遵守一切於《證券交易帳戶條款和條件》內刊載之相關條款及細則。

Electronic trading facilities (i.e. internet/ smart phone) are supported by computer-based component system for order-routing. As with all facilities and systems, they are vulnerable to temporary disruption of failure. I/We understand and agree to bear any and all risks involved with all trades or transactions entered via electronic trading system and carried out through your system.

電子交易的設施（互聯網及智能手機）以電腦組成的系統來進行買賣傳遞。然而，所有設施及系統都有可能暫時中斷或失靈。本人/吾等明白到通過電子交易系統發出指示以及通過貴公司的系統執行的交易涉及各種風險。本人/吾等並同意承擔該等風險。

I/We would like to apply electronic trading services and please send me/us the password by below method:

本人/吾等欲申請電子交易服務，請以下列方式發送密碼給本人/吾等：

Please tick where appropriate 請在適當位置填上“✓”號

- By Email 電子郵件：_____
- By Mail 郵遞
- In person 親自領取

Remarks 備註：_____

Client Signature 客戶簽署

(same as specimen signature on Account Opening Form 請用閣下於開戶表格上之簽署式樣)

Date 日期: _____

For Internal Use Only

Settlement Department			Compliance	Responsible Officer
Signature Verified by:	Inputted by:	Checked by:	Reviewed by:	Approved by: